



Protokoll styrelsemöte S08 2012-03-13

- Närvaro:** Tobias Månsson Ordförande
Jens Elofsson Sekreterare tillika Propagandamästare
Peter Seimar Källarmästare
Jonas Svensson Överphös
Mats Rydberg Studierådsordförande, Vice ordförande
Anton Martinsen Programmästare
Mattias Eklund Cafémästare
Julia Mauritsson Sexmästare
Simon Hillbom Skattmästare
Cecilia Olsson Industrimästare
Sofia Mattsson Revisor, Ledamot i husstyrelsen för E-huset
Lars Gustafson Jubleansvarig
Daniel Lundell Ledamot i kårfullmäktige
Axel Andersson Ordförande, TLTH
- §1 OFMÖ Ordförande Tobias Månsson förklarade mötet öppnat klockan 12.13.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera
- Axel Andersson
 - Daniel Lundell
 - Lars Gustafson
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med ändringarna:
- §8.5 Val
- §5 Föregående mötes protokoll Styrelsen **beslöt** att godkänna protokoll för S07 2012.
- §6 Information från kåren Axel informerade om att det snart är Corneliusbal, att det är Phøspub på torsdag och St. Patrick'sday-firande på lördag. Vidare så kommer ännu en Pub Proud att hållas den 20/3. Speak Up Day inträffar snart.
- Fr.o.m. 2014 så kan inte längre teknologer läsa 16 veckor på hösten, då den dispens som finns nu upphör då och kommer inte att förnyas. En grupp kommer att tillsättas på måndag för att undersöka saken.



Mats påpekade att det finns inte många instanser man kan vända sig till för att få hjälp mot regeringen.

Daniel meddelade att det är fullmäktigemöte på måndag, och att det är jättemycket att läsa till det.

§7 Beslutsuppföljning **Policydokument**

Har tittat på hur kåren och andra sektioner sköter sina policydokument, och att en motion, eventuellt proposition, kommer att läggas fram till VTM om att lägga till vissa policys i slutet av reglementet så att dessa inte glöms bort. E-sektionen gör på detta sätt, och det verkar fungera bra.

Styrelsen **beslöt** att det rapporteras på S11

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

#	Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
1	Tobias M.	Policydokument	S10 2009	S11 2012
2	Mattias E.	Uppd. Bordershop	S20 2010	S11 2012
8	Peter S.	Kamera	S02 2011	S09 2012
21	Peter S.	Upprustning av datorsystem	S15 2011	S10 2012
24	Jens E.	Nyhetsbrev	S17 2011	S10 2012
26	Julia M.	Diskmaskin	S18 2011	S09 2012
27	Julia M.	Inventarier till köket	S05 2012	S09 2012
28	Jens E.	Mästermärken	S06 2012	S10 2012
29	Julia M.	Spisen	S06 2012	S09 2012
30	Anton M.	Tandemcykel	S07 2012	S09 2012



§8 Utskottsrapporter

Jens

Har rivit ner affischer, fått jättemycket mail från Teknikfokusansvariga och tryckt och satt upp affischer till VTM.

Cecilia

Teknikfokus går bra, muffins har producerats och utprovats. 18 företag kommer att närvara, LU Racing kommer att visa upp sin bil.

Simon meddelade att Jublet har allt planerat, men vill ha mer spons. Lars meddelade att det är funktionärsinfo inom en inte allt för avlägsen framtid. Julia meddelade att jobbare till banketten kan vidarebefordras till henne.

Mattias

Inget att rapportera.

Anton

Har beställt ouveraller för alla sektioner och alla sponsorer som ska ha tryck på dem måste vara klara i slutet av april. Tobias frågade om någon avgift tas ut från andra sektioner för beställningarna. Anton svarade att detta inte görs, och att ett möte kommer att hållas på torsdag.

Biljettsläppet inför Tandem kommer snart gå av stapeln.

Betalningen till Dömd är oklar, ölhäfv- och dartränning har genomförts.

Geekend kommer traditionsenligt att hållas lv. 2.

Jonas

Har hållt många phadderintervjuer. Schemat för nollningens första dag är bestämd, mer information kommer nästa vecka.

Sofia frågade hur sponsringen går.

Jonas svarade att det återstår att se.

Peter

Prövade wok igår, som lyckades mycket bra. Nya mushroom och Trevor (datorerna i Råsenbad) har fixats, allt fungerar utom avstängning. Snickeboa har planerats till lv. 3, och ett möte ska föregå evenemanget. Ett ljusrör har slagits på så att det började fungera, burens har städats.

rootm har haft någon slags kickoff och fixat med datorerna, samt fått in två nya sudo.

Mats

Håller studierådsmöte imorgon, ska på UN-möte på fredag. Lärare har mailats om kursombud och CEQ-presentation.



Julia

Pub hölls i lördags, och jättemycket gammalt kom dit. Planerar inför Flicka på Teknis och Teknikfokus. Kommer kanske att vara frånvarande från Måndagspuben under Jubileveckan.

Simon

Har hanterat pengar, bokslutet kommer troligtvis bli klart till helgen.

Tobias

Kommer att ha ett möte med kåren tillsammans med Cecilia angående kårens planerade IT-branschkväll. Träffar, tillsammans med Cecilia, representanter från E-sektionen för att diskutera Teknikfokus imorgon lunch.

§8.5 Val

Styrelsen **beslöt** att välja in Lars Gustafson, ada10lgu, till **sudo**. Styrelsen **beslöt** att välja in Robin Lindberg, tek09rli, till **sudo**. Styrelsen **beslöt** att välja in Martin Larsson, dt08ml5, till **Funktionär inom Sexmästeriet**.

Styrelsen **beslöt** att välja in Per Ahlbom, ada10pah, till **Alumni-ansvarig**.

§9 Övrigt

Tobias meddelade att Erik Iveroth har bjudit in till lunchmöte på fredag angående Corneliusbalen.

Vidare så har middagen tillsammans med E-sektionens styrelse förvandlats till en utmaning i Paintball, vilken kommer att utföras under någon söndag, eller en eftermiddag.

Anton meddelade att AktU hade planer på att anordna paintball för alla sektioner.

Axel meddelade att kåren behöver människor som kan det där med data.

Cecilia meddelade att en golftävling tillsammans med företagsrepresentanter kommer att hållas den 4/5.

§10 Meddelanden

Sofia meddelade att det är husstyrelsemöte den 30/3, och att en "Wall of Fame" med syfte att uppmärksamma den kompetens som finns i huset kommer att diskuteras.

Simon meddelade att rootm vill ha en lek på L.I.G.G.

§11 OFMA

Ordförande Tobias Månsson förklarar mötet avslutat klockan 12.59.



Mötessekreterare

Justeras

Jens Elofsson
Sekreterare, tillika Propagandamästare

Tobias Månsson
Ordförande